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Emne: Til orientering: Åbent brev om færgedrift fra Avernakø til Faaborg-Midtfyn kommune

Til Udvalget for småøerne.

Hermed sender jeg til orientering et åbent brev, der netop er sendt til kommunalbestyrelsen i Faaborg-
Midtfyn kommune. 
Vi håber, brevet vil blive videreformidlet til formanden og resten af udvalget, og at sagen vil blive drøftet i 
udvalget.

Brevet er blevet til i samarbejde mellem Avernakø Beboerforening og ø-udvalgsmedlemmerne på Avernakø 
som konsekvens af de store problemer, vi de seneste uger har oplevet med færgebetjeningen på ruten 
Avernakø-Lyø-Faaborg. Vores helt nye færge er nu midlertidigt taget ud af drift efter kun 2 ugers sejlads 
pga. store tekniske problemer, og afløserfærgen sejler med stærkt reduceret sejlplan mm. Det medfører 
store problemer for alle, ikke mindst øens turist-orienterede virksomheder, der skal hente størstedelen af 
deres indtjening hjem i sommermånederne.

Kommunen har desværre ikke involveret ø-udvalgsmedlemmerne i beslutningerne, trods aftaler om det 
modsatte, og der er ikke taget hensyn til de lokale forhold.
Vi har derfor set os nødsaget til at sende et åbent brev til politikerne og pressen i håb om at få rettet op på 
situationen omgående.

Venlig hilsen
Annemarie Genster
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